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Protokół nr XXV/2021 z XXV sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 18 lutego 2021 r. o godz. 18.30 
i została przeprowadzona w trybie zdalnym  

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył obrady, powitał zebranych, przekazał informacje o ochronie 
danych osobowych (wyświetlono także na monitorze) i stwierdził kworum (obecnych 14 radnych, 
nieobecna radna M. Janus - lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu z sesji). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik Miasta oraz pracownicy UM, obsługa prawna 
i kierownicy jednostek organizacyjnych miasta.  
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że porządek obrad został ogłoszony. Wniosków o jego 
zmianę nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. przyjęcia stanowiska dotyczącego utrzymania wsparcia z funduszy Unii Europejskiej dla 
regionu NUTS 2 - Warszawskiego Stołecznego, w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2021-2027 i zgłoszenia uwag do projektu 
Umowy Partnerstwa dla realizacji polityki spójności 2021-2027 w Polsce; 

2. udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Brwinów; 
3. przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii w mieście Podkowa Leśna na 2021 rok. 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych. 
VIII. Sprawy różne.  
IX. Wolne wnioski. 
X. Zamknięcie sesji.     

 
III. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miasta 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przekazał, że projekt protokołu został przesłany radnym. Uwag nie 
zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna 
Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, 
Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edyta Barucka 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXIV/2020 z XXIV sesji RM w dniu 26 stycznia 2021 r. 
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IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XXIV sesją RM w 
dniu 26 stycznia 2021 r. a XXV sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 
z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował o skierowanej do RM korespondencji (skarga Wojewody 
Mazowieckiego na uchwały RM ws. Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta 
Podkowa Leśna – projekt uchwały przekazujący skargę do WSA trafi na kolejną sesję RM, 
sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za rok 2020, prośba samorządowca o 
wypełnienie ankiety). 

 
VI. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego utrzymania wsparcia z 
funduszy Unii Europejskiej dla regionu NUTS 2 - Warszawskiego Stołecznego, w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2021-2027 i 
zgłoszenia uwag do projektu Umowy Partnerstwa dla realizacji polityki spójności 2021-2027 w 
Polsce 
 

Przewodniczący RM M. Gołąb przekazał, że radni otrzymali materiały dotyczące poruszanej w 
stanowisku kwestii. Sprawa dyskutowana była na posiedzeniu KGiR. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przypomniał, że pomimo tego, że województwo mazowieckiego zostało 
już podzielone na dwa obszary statystyczne (NUTS), to trwają prace nad jego dalszym podziałem. 
Rząd przedstawił kontrowersyjną propozycję rozdzielenia środków unijnych na lata 2021-2027, które 
przez Komisję Europejską zostały wynegocjowane dla całego regionu mazowieckiego. Warszawa i 9 
ościennych powiatów mają otrzymać środki ograniczone o 90%, z czego większość ma trafić do 
przedsiębiorców – niewiele do samorządów. Janosikowe ma natomiast wzrosnąć. Samorządy 
wnioskują o zlikwidowanie tzw. rezerwy w wysokości 7 mld euro i przekazanie 1,5 mld euro na region 
warszawski. Domagają się także wskazania algorytmu, na podstawie którego środki zostały 
podzielone oraz o udostępnienie informacji, jak będą rozdzielane dalej. Stąd apel do rad gmin o 
podejmowanie stanowisk popierających prowadzone w tym temacie działania władzy wykonawczej. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska poinformowała, że KGiR w obecności 6 radnych jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 209/XXV/2021. 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 
Brwinów 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb przypomniał, że sprawa była już omawiana na sesji RM, kiedy 
dyskutowano na temat kwestii przystąpienia do porozumienia dotyczącego przygotowania 
dokumentacji projektowej przebudowy skrzyżowania w okolicach Galerii Brwinów. Projekt uchwały był 
także opiniowany przez KGiR. 
Przewodnicząca KGiR B. Majewska poinformowała, że KGiR zaopiniowała projekt uchwały 
pozytywnie jednogłośnie w obecności 6 radnych. 
Radni nie zgłosili pytań. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne.  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina 
Likhtarovich, Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Jacek Matłacz, Anna Olejniczak-Siara, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 210/XXV/2021. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w mieście Podkowa Leśna na 
2021 rok 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KSS. 
Przewodnicząca KSS M. Eckhoff powiedziała, że Komisja ma pewne wątpliwości. Projekt Programu1 
podobny jest do programów podejmowanych w latach ubiegłych, jednak zmieniły się okoliczności, w 
jakich prowadzone są działania. Może warto odłożyć głosowanie projektu i dopracować zapisy 
Programu.  
Przewodniczący RM zaproponował, aby jednak poddać projekt uchwały pod głosowanie, bo OPS 
powinien pracować w oparciu o jakiś schemat. Na następnych sesjach można natomiast wprowadzać 
poprawki do uchwały. Program można weryfikować zawsze, gdy zajdzie potrzeba, by coś zmienić. 
Przewodnicząca KSS stwierdziła, że Komisja może przychylić się do pozytywnego zaopiniowania 
Programu, ale z uwagą, że wskazane są dalsze prace nad nim.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński zaznaczył, że opóźnienie w pracach nad Programem wynika z tego, że 
dopiero niedawno został rozstrzygnięty konkurs na Kierownika OPS. Zasugerował także 
przegłosowanie Programu i prowadzenie późniejszych prac nad jego aktualizacją. 
Nowa Kierownik OPS E. Żaczkiewicz powiedziała, że byłaby wdzięczna za przyjęcie tego Programu w 
dniu dzisiejszym i podkreśliła, że jest otwarta za wszelkie sugestie jego aktualizacji w przyszłości.  
Ustalono, że rzeczowa dyskusja nad Programem zostanie przeprowadzona na następnym 
posiedzeniu KSS. 
Radna D. Smolny poprosiła o podanie przykładów konkretnych działań dotyczących przeciwdziałania 
narkomanii. 
Kierownik OPS przekazała, że z powodu pandemii w ubiegłym roku nie było prowadzonych 
konkretnych działań w tym zakresie. Wcześniej działano np. poprzez programy funkcjonujące w 
szkołach. Będą jednak prowadzone tego typu programy w formie on-line. 
Radna E. Barucka poprosiła Kierownik OPS o przygotowanie na posiedzenie KSS informacji o 
konkretnych działaniach – brakuje tego w Programie. Zapisy projektu Programu są zbyt ogólne i 
niedostosowane do sytuacji pandemicznej (spotkania integracyjne prawdopodobnie nie będą 
możliwe). Dlatego radna wnioskowała o przesunięcie głosowania projektu uchwały i uszczegółowienie 
zapisów Programu. 
 
Innych pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne - z postanowieniem, że 
prawdopodobnie będzie on później modyfikowany.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Paweł Dziekański, Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, 
Małgorzata Łaskarzewska, Bożena Majewska, Anna Olejniczak-Siara, Alicja Rotfeld-Paczkowska, 
Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Edyta Barucka, Jacek Matłacz 
NIEOBECNI (1) 
Małgorzata Janus 

 
1 Program - Gminny programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 
narkomanii w mieście Podkowa Leśna na 2021 rok 
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Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 211/XXV/2021. 
 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że żadne interpelacje i zapytania nie wpłynęły.  
 
VIII. Sprawy różne 
 
Radna D. Smolny przypomniała, że na grudniowej sesji RM prosiła o informacje nt. kontroli CBA i 
Burmistrz przekazał, że takiej kontroli nie było. Radna wystosowała do CBA zapytanie w tej kwestii.   
Otrzymaną odpowiedź odczytała na sesji (CBA poinformowało, że przeprowadziło w UM kontrolę w 
zakresie procedur podejmowania i realizacji decyzji w przedmiocie udzielania wybranych zamówień 
publicznych w szczególności zamówienia pn. „Przebudowa zbiornika wodnego na rzece Niwce (Rów 
Rs-11) w Podkowie Leśnej” przez UM, która zakończyła się doręczeniem protokołu kontroli dnia 
01.07.2020 r.  Ponadto CBA złożyło do Prokuratury Rejonowej w Grodzisku Maz. zawiadomienie o 
podejrzeniu popełnienia przestępstwa i ta jednostka jest dysponentem dokumentacji związanej z 
kontrolą). Radna obiecała ww. pismo przekazać radnym. Zapytała ponadto, dlaczego Burmistrz 
wprowadził ją w błąd.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński wyjaśnił, że radna pytała o kontrolę inwestycji (dokładnie z pisma radnej: 
kontrola inwestycji pod nazwą „Przebudowa zbiornika wodnego na rzece Niwce w Podkowie Leśnej”), 
a teraz odczytała tytuł zupełnie innej kontroli. Tak więc to nie inwestycja była kontrolowana, lecz 
procedury i podejmowanie decyzji na podstawie wybranych zamówień. Burmistrz nic natomiast nie 
wie o złożeniu zawiadomienia do Prokuratury, prosiłby więc radną o przesłanie ww. pisma CBA także 
do jego wiadomości.  
 
Przewodniczący RM M. Gołąb przypomniał, że jakiś czas temu rozmawiano nt. opracowania kodeksu 
dobrych praktyk w Podkowie Leśnej. Warto byłoby zebrać to zostało już przygotowane, rozesłać 
radnym i poddać dalszej dyskusji z mieszkańcami oraz działającymi na terenie miasta organizacjami, 
tak aby do końca kadencji taki dokument powstał. Należy wrócić także do tematu herbu i flagi miasta – 
ewentualne pomysły można przesyłać radnym drogą mailową. Przewodniczący RM nawiązując do 
działań mających na celu wpisanie Al. Lipowej, ul. Jana Pawła II i Kościelnej oraz budynku 
komunalnego „Hel” do rejestru zabytków zapytał, czy RM - podobnie jak kiedyś podjęła stawisko 
wobec działań Stowarzyszenia Dendropolis - to czy teraz nie powinna zająć jakiegoś stanowiska 
wobec różnych organów (w tym państwowych) prowadzących działania na szkodę miasta i przez które 
miasto traci duże środki finansowe. Zapytał także Burmistrza o nowe informacje dot. wpisania  
Al. Lipowej i ul. Jana Pawła II do rejestru zabytków. 
Burmistrz Miasta poinformował, że od początku sierpnia zeszłego roku nic się nie wydarzyło, wystąpił 
więc do Konserwatora Zabytków o informacje, co się dzieje w sprawie. Ostatnio przyszło 
zawiadomienie o zebraniu materiału dot. Al. Lipowej. Materiał składa się z wniosku Stowarzyszenia 
Genius Loci i wkładu merytorycznego Prezes Stowarzyszania Dendropolis oraz z kwerendy dot. wpisu 
Podkowy Leśnej do rejestru zabytków w 1981 r. i ekspertyzy dendrologicznej 40 drzew pomnikowych 
z 2010 r. Urząd wystąpił także o udostępnienie dokumentacji związanej z wpisaniem Helu do rejestru 
zabytków – warto widzieć kto był inicjatorem wniosku, bo osoby te chyba źle pojmują interes miasta. 
Jeśli przepadnie dofinansowanie na termomodernizację tego budynku, to razem z dofinansowaniem 
na Al. Lipową miasto straci środki w wysokości ponad 1 mln zł. Nie może być tak, że organizacja, 
która próbuje uzurpować sobie pewne prawa, działa wbrew interesowi społecznemu. Wracając do 
sprawy kontroli CBA Burmistrz przypomniał, że sprawa zaczęła się, kiedy grupa osób związanych ze 
Stowarzyszeniem Dendropolis startując w wyborach samorządowych wymyśliła aferę korupcyjną. 
Jednak w raporcie CBA nie ma mowy o kodeksie karnym ani o kodeksie wykroczeń. Są podniesione 
jedynie kwestie interpretacji zapisów ustawy o zamówieniach publicznych. Raport CBA w przypadku 
niewykrycia zarzutów karnych nie rodzi skutków prawnych. Chociaż CBA może dalej próbować 
ciągnąć temat i zawiadamiać np. prokuraturę lub inne instytucje.  
 
IX.  Wolne wnioski 
 
Do udziału w sesji nie zgłosił się żaden mieszkaniec. Także na adres e-mail 
sesja.wolnewnioski@podkowalesna.pl nie wpłynęły maile z wnioskami. 
 
X.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych wniosków o godz. 19.25 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował wszystkim 
za udział w obradach i zamknął XXV sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
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Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są w serwisie YouTube na kanale 
„Miasto Podkowa Leśna” pod adresem:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP miasta. 
Nagranie video zamieszczone jest na stronie podkowalesna.esesja.pl i w BIP miasta  
bip.podkowalesna.pl oraz (poprzez odnośnik) na stronie internetowej miasta. 
Nagranie audio przebiegu obrad przechowywane jest w Urzędzie Miasta (biuro Rady Miasta).  
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Przed transmisją wyświetlono informację o ochronie i przetwarzaniu danych osobowych.  
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa               Michał Gołąb 

        /-/                                    /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
OPS – Ośrodek Pomocy Społecznej w Podkowie Leśnej 
CBA – Centralne Biuro Antykorupcyjne  
 

 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 

 
 


